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OPINIE

 a  Tim Rooijakkers,  vvd-raadslid 

in de Utrechtse Heuvelrug

‘Vluchtelingen over 
de regio verspreiden’

De kranten staan er op dit mo-
ment vol van. De opvang voor 
asielzoekers in Ter Apel stroomt 
over van vluchtelingen uit Afgha-
nistan, en er zijn te weinig plek-
ken beschikbaar om deze mensen 
humaan op te kunnen vangen. Dit 
baart ook mij zorgen! 

Gemeenten zijn verzocht om 
extra plekken beschikbaar te stel-
len waarop enkele collegapolitici 
van de gemeente Utrechtse Heu-
velrug gelijk een oproep deden om  
dan maar een tweede opvangloca-
tie te openen in Overberg, dat ligt 
vlakbij Veenendaal. Ik merkte dat 
dit irritatie bij me opriep in de 
richting van andere gemeentes in 
de regio Utrecht en in de rest van 
Nederland.

100 extra plekken
De gemeente Utrechtse Heuvelrug 
draagt al meer dan haar steentje 
bij. Zij heeft al toegezegd 100 extra 
plekken te creëren op het asielzoe-
kerscentrum in Leersum, waar-
door er straks in  totaal 625 men-
sen worden opvangen.

In Leersum vangen we als ge-
meente al sinds 1989 asielzoekers 
op en het is een van de eerste asiel-
zoekerscentra van Nederland.  
Verder wordt de voormalig jeugd-
gevangenis locatie in Overberg op 
dit moment bewoond door men-
sen die hier antikraak wonen. 

Waar moeten zij nu dan weer 
naartoe?

Ik zie persoonlijk liever dat het 
Rijksvastgoedbedrijf eindelijk 
haast maakt met de beloofde 
buurtparticipatie, bijna 11 jaar na-
dat de jeugdgevangenis de deuren 
daar dicht deed.               Dit zodat 
we op het terrein in Overberg 
straks eindelijk een mooie kleine 
woonwijk kunnen bouwen voor 
middeninkomens en starters uit 
Overberg en onze gemeente. En zo 

bij kunnen dragen aan de enorme 
behoefte aan extra woningen die 
ook in onze gemeente speelt.

Als gemeenteraadslid ben ik erg 
trots op het feit dat wij ons steen-
tje bijdragen sinds 1989 als ge-
meente. Trots op de medewerkers 
en vele vrijwilligers maar ook op 
de asielzoekers die bijvoorbeeld 
vrijwilligerswerk doen bij het fiet-

senreparatie project of bij de Euro-
winkel in Driebergen en zich zo in 
onze samenleving mengen.

Solidair
Hierbij zou ik de gemeenten die 
nog geen opvangplekken aanbie-
den dan ook willen oproepen om 
deze alsnog beschikbaar te gaan 
stellen. In Nederland zijn er 352 
gemeentes en zo'n 65 AZC’s.  Het 
lijkt me dan ook niet evenredig als 
wij hier een tweede locatie gaan 
openen, terwijl er zoveel gemeen-
tes nog achter blijven. 

Deze opvangcrisis zullen we sa-
men moeten oplossen en niet over 
laten aan slechts enkele gemeen-
ten. Wees solidair met elkaar en 
draag allemaal een steentje bij. 
Daarom zullen hopelijk ook in de 
provincie Utrecht snel meer (tijde-
lijke) locaties volgen na het voor-
beeld van Utrecht, Amersfoort, 
Zeist en Leersum.

Voor het draagvlak onder inwo-
ners is het ook belangrijk dat er 
voldoende spreiding is over ver-
schillende centra in Nederland. Ik 
roep mijn mederaadsleden, ver-
spreid door het land, nogmaals op; 
kijk wat jullie kunnen doen aan 
humane opvang en zo dragen we 
allemaal ons steentje bij!

Waar moet de toestroom van vluchtelingen worden opgevangen? VVD-

raadslid in de Utrechtse Heuvelrug Tim Rooijakkers doet een 

dringende oproep aan gemeenten om vluchtelingen beter te spreiden.
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Deze opvangcrisis 

zullen we samen 

moeten oplossen en 

niet overlaten aan 

enkele gemeenten

Normaal zijn de columns van 
Jerry Goossens al van een zeer 
hoog niveau. Maar zijn column in 
ADUN van 2-11 waarin hij uiterst 
minutieus de ‘helden van het 
QR-verzet’ fileert is van uitzon-
derlijke klasse. De hypocrisie van 
het wegkijken door onze ‘helden’ 
van restaurant WakuWaku 
(ADUN 30-10) en genoeg geld in-
gezameld te hebben om het even 
uit te zingen, terwijl de al uitge-
putte zorgmedewerkers weer 
een zware tijd tegemoet gaan is 
ronduit stuitend.
Hans Koning, Utrecht.

Roost
Natuurlijk moet bar-restaurant 
Roost opbreken bij de Singel in 
Utrecht (ADUN 31010). Dat 
moest de Poffertjeskraam Victor 
Consul op de Neude immers ook. 
Niet dat de inwoners daar een 
stem in hebben, maar de 
Utrechtse regenten van nu, de-
zelfden van weleer.
Jan Hoogendoorn, Nieuwegein.

Lekker ‘volks’
In ADUN van 28-10 staat een 

vraaggesprek met de directeur 
van het Volksbuurtenmuseum 
dat gedigitaliseerd wordt, waar-
onder 129 interviews met bewo-
ners. Op de vraag wat zij het 
mooiste vindt antwoordt zij de 
‘oral history‘! Echt lekker ‘volks’ 
deze mevrouw!
Kees Verbeek, De Meern.

Verhaalsommen
Met grote verbazing heb ik het 
stuk gelezen over Patrick de Jager 
en zijn verhaalsommen over de 
stad Utrecht (ADUN 27-10). Ik 
heb twee kleinkinderen die 
beide moeilijkheden hebben met 
lezen. Ze zijn namelijk dyslec-
tisch en hebben moeite met le-
zen. Waarom kan er met rekenen 
geen rekening gehouden worden 
met kinderen die moeite hebben 
met lezen?
Henny Hilhorst, Maarssenbroek.

 
Spruitjes
Wat een geweldige combinatie 
op pagina 2 van ADUN van 3-11! 
Een artikel over gezond snacken 
en daarnaast de column van Ma-
rieke Dubbelman die de 6-jari-
gen in haar klas vraagt om eten 
met een ‘l’ erin te bedenken en 
als antwoord krijgt ‘oliebol’ en 
‘frikandel (speciaal)’. Al op die 
leeftijd komen ze daar blijkbaar 
eerder op dan op iets gezonds als 
‘appel’ of ‘sla’... Afgezien dan van 
het jongetje dat met ‘Brüksel la-
hanasi’ (spruitjes) op de proppen 
komt.
Marike Verhoef, Utrecht.

Deze column van Jerry is 
van uitzonderlijke klasse
Briefschrijver Hans Koning uit Utrecht is zeer te spreken over de 

column van onze columnist Jerry Goossens, waarin hij volgens 

Koning ‘helden van het QR-verzet bij restaurant WakuWaku fi-

leert’. 

QR-CODE VERZET

 e Roost aan de Singel op een 

zomerse dag. FOTO ANGELIEK DE JONGE

OPVANG ASIELZOEKERS

Uit de kom Ruben L. Oppenheimer

Brief van de dag

Als er in 1986 was geluisterd 
zouden we nog gas boren
Nu de prijzen voor 

energie astronomi-

sche vormen heb-

ben aangenomen, 

en vladimir Poetin 

toch niet zo’n ple-

zierige onderhan-

delaar blijkt, gaan 

mijn gedachten te-

rug naar de tweede 

kerstdag in 1986.  

op die dag nam 

geograaf meent van 

der Sluis een minu-

tenlange trilling in 

zijn huis in assen 

waar. Hij legt direct 

verband met aard-

gaswinning en 

schrijft een artikel 

dat in NRC wordt 

gepubliceerd. als je 

gas op drie kilome-

ter diepte wint, kun-

nen er aardschok-

ken komen en zal 

de bodem dalen, 

legt hij uit. met 

grote volharding 

legt hij deze mening 

voor aan de nam, 

die het verzoek om 

onderzoek afwim-

pelt en hem wegzet 

als een ‘aardrijks-

kundeleraartje’ en 

onbenul. Ik heb 

sterk de indruk dat 

als we van der Sluis 

serieus hadden ge-

nomen en de klach-

ten adequaat en tij-

dig hadden verhol-

pen, we nu nog gas 

hadden kunnen 

winnen. Want de 

schokken zijn seri-

eus, ze vallen in het 

niet bij die in echte 

aardbevingsgebie-

den. zo bouwt Ja-

pan huizen die in 

staat zijn om veel 

zwaardere schok-

ken op te vangen. 

erger dan de 

schade is ook hier 

waarschijnlijk dat 

mensen niet serieus 

worden genomen 

en steeds aan het 

lijntje worden ge-

houden. Het geld 

kan nooit het pro-

bleem zijn geweest, 

want van de totale 

aardgasopbreng-

sten is slechts  

1 procent in gronin-

gen terechtgeko-

men. ter compen-

satie heeft de veel 

te vroeg overleden 

meent van der Sluis 

nu wel zijn eigen 

aardbevingsmonu-

ment langs de a7. 

Ton van Rietbergen, 

economisch geo-

graaf, UvU, Utrecht.


